
Protokół Nr 20/12 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 17 lutego 2012 roku 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja dot. świadczenia usług medycznych w roku bieżącym w ramach p.o.z. w 

Gminie Stryków, przez podmioty działające na terenie Gminy Stryków (Przychodnia  

Remedium, Przychodnia Medico- zaproszeni przedstawiciele).  

2. Informacja dot. rozwoju bazy sportowej i sportu w Gminie Stryków w latach 2011 - 

2012.  

3. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.1.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni chcą mieć bieżącą informacje na temat jak 

wyglądają kontrakty w naszych przychodniach zdrowia. Członkowie Komisji chcą być 

poinformowani o aktualnej sytuacji w służbie zdrowia.  

 

Pan Mirosław Kucharski z Medico w Strykowie powiedział, że sytuacja jest w miarę 

stabilna z małymi wyjątkami. Było  kontraktowanie w zakresie specjalistyki, nie udało się 

uzyskać punktów na okulistykę, dermatologię. W Medico jest ginekologia, neurolog, 

psychiatra. Wszyscy pacjenci ubezpieczeni mogą przyjść i leczyć się. Trzeba dodać, że nie 

mamy wpływu na negocjacje z NFZ, z Funduszem się  nie da negocjować, nie ma żadnej 

dyskusji. W przychodni podjęliśmy próbę przyjmowania pacjentów odpłatnie za kwotę 50 zł, 

ale recepty wypisane przez lekarza bez kontraktu nie są refundowane, więc zrezygnowaliśmy  

tej opcji.  

Pan Michał Klincewicz z Remedium Sp. z o o mówił, że Fundusz nie kontroluje podmiotów, 

a szczególnie nowych w zakresie posiadanego sprzętu. Fundusz przy przyznawaniu punktów 

nie brał pod uwagę ciągłości świadczonych usług. Spółka Remedium otrzymała kontakt na 

POZ, ortopedę, dermatologa, laryngologa, poradnie uzależnień, zabiegi rehabilitacyjne bez 

lekarza rehabilitanta. Nie otrzymała punktów na neurologa i ginekologa. Pracownicy Spółki 

zatrudniani są na umowach o pracę, nie na umowach zlecenie czy kontraktach. Jeśli chodzi o 

POZ to połączyliśmy 3 placówki – ośrodki w Bratoszewicach, Dobrej i Niesułkowie 

obsługują dwie panie doktor. To rozwiązanie działa, nie jest źle. Placówki się utrzymują, 

zagrożenia nie ma.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta – Gminy Stryków odczytała odpowiedź od Prezesa NFZ 

w Łodzi na wcześniejsze wystąpienia Burmistrza.  Drugie odczytane pismo przez panią 

sekretarz od Burmistrza miasta Głowna dotyczyło usług świadczonych przez Spółkę 

Remedium.   

 

Radny Witold Śliwkiewicz prosił o zwiększenie ilości godzin przyjęć przez lekarza w 

Bratoszewicach. 

 

Pan Michał Klincewicz poinformował, że lekarz przyjmuje 2 pełne dni w tygodniu, w 

pozostałe po trzy godziny i to jest wystarczające na chwilę obecną.  



Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawione informacje.  

 

Ad. 2.  

Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Osobowych w Urzędzie przedstawił 

informację dot. rozwoju bazy sportowej i sportu w Gminie Stryków w latach 2011 - 2012.  

 

Radny Sławomir Źródło pytał, czy będzie cos robione w zakresie budowy boisk 

spełniających wymagania Związku Piłki Nożnej. Struga Dobieszków od lat nie ma swojego 

boiska.  

 

Pan Zaborowski odpowiedział, że nie ma takiej informacji.   

 

Przewodniczący Komisji mówił, że wszystkie obiekty sportowe przy szkołach, które nie są 

doprowadzone do należytego stanu, to powinny być uporządkowane. Boiska trawiaste są 

bardzo ważne. Druga sprawa to sale gimnastyczne – musimy myśleć o sali w Strykowie.  

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił o sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2 w 

Bratoszewicach, która wymaga gruntownego remontu, musimy znaleźć na to środki, 

ponieważ parkiet nie nadaje się do użytku. Sala w Niesułkowie jest pusta, bo nie ma 

regulaminu korzystania.   

 

Pan Radosław Zaborowski poinformował, że to dyrektor placówki decyduje komu 

wynajmuje salę. Gospodarzem szkoły jest jej dyrektor, który odpowiada za to co się dzieje na 

jej terenie.  

 

Komisja przyjęła następujący wniosek: 

Komisja wnioskuje, aby w przypadku wygospodarowania dodatkowych środków 

finansowych, środki te przeznaczyć na generalny remont sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół nr 2 w Bratoszewicach 

 

Pani Anna Sasin poinformowała, że pani dyrektor z Bratoszewic zgłaszała problem pieca 

c.o. – przy dużych spadkach temperatury jest jego za mała moc.  Trzeba wybrać, która sprawa 

jest pilniejsza do załatwienia.  

 

Przewodniczący Komisji powiedział, ze jeżeli wniosek w tej sprawie trafi do Komisji to 

będzie rozpatrywany.  

 

Ad. 3.  

Nie zgłoszono spraw i uwag.  

 
 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak. 

 

 

 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

  Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

              Józef Migdałek  


